
Framställan från styrelsen om stadgeändring

Bakgrund:
2021 års årsmöte beslutade enligt nedan.
Benny Hedlunds motion gällande beloppsgräns för styrelsen. Stämman godkände
förslaget och att ett prisbasbelopp ska skrivas in i stadgarna vid nästa årsmöte.

I enlighet med föregående års årsmötetsbelut om att sätta en beloppsgräns för
styrelsen om ett prisbasbelopp och att detta skrivs in i stadgarna 2022 07 10, frågar
styrelsen om bifallande från årsmötet 2022.
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